



2025香港美酒佳餚巡禮 - 美國運通優先購票及尊尚品酒證HK\$50優惠條款及細則

1. 美國運通卡會員以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）在香港、台灣、泰國簽發的美國運通卡或新加坡簽發的 The Centurion® Card, The Platinum Card®, The American Express® Platinum Reserve Credit Card 及 The American Express® Platinum Credit Card（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」），於以下指定平台購買 2025 香港美酒佳餚巡禮門票，可享以下優惠（「優惠」）：
 - 優惠 1 (優先購票)：合資格卡會員憑合資格卡於 2025 年 9 月 29 日下午 4 時至 2025 年 10 月 1 日晚上 11 時 59 分（香港時間）或全部優先購票售罄前（以較早者為準），可於 Klook 或 Trip.com（「指定平台」）專享優先購票，並享 HK\$50 優惠購買 2025 香港美酒佳餚巡禮尊尚品酒證。優惠先到先得，售完即止。
 - 優惠 2 (網上購票優惠)：合資格卡會員憑合資格卡於 2025 年 10 月 2 日上午 10 時至 2025 年 10 月 22 日晚上 11 時 59 分，可於指定平台享 HK\$50 優惠購買 2025 香港美酒佳餚巡禮尊尚品酒證。優惠先到先得，售完即止。
 - 優惠 3 (會場購票優惠)：合資格卡會員憑合資格卡於 2025 年 10 月 23 日至 2025 年 10 月 26 日（「活動期間」），可於會場享 HK\$50 優惠購買 2025 香港美酒佳餚巡禮尊尚品酒證。優惠先到先得，售完即止。
2. 合資格卡會員必須於優惠期內以合資格卡全數簽賬，方可享有優惠。優惠不適用於以美國運通於新加坡及泰國簽發的美國運通公司 / 商務卡、美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡簽賬。
3. 優惠只適用於指定平台及會場內的美國運通專屬通道購票，不適用於其他途徑購票。優惠先到先得，售完即止。如合資格卡會員使用其他途徑購票，差額將不會被退回。
4. 每票只限 1 人，所有已訂購或已發出之套票均不可取消、退款或更換。
5. 如遇上惡劣天氣，詳情請參考主辦單位網站以了解安排。
6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供之該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。



7. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
8. 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
9. 如對此優先購票有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
10. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
11. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
12. 其他條款及細則適用，詳情請參閱指定訂票網站。



2025香港美酒佳餚巡禮 - 品味券增值8折優惠條款及細則

1. 品味券增值 8 折優惠（「優惠」）優惠期由 2025 年 10 月 23 日至 2025 年 10 月 26 日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 如要享用優惠，美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）在香港、台灣、泰國簽發的美國運通卡或新加坡簽發的 The Centurion Card, The Platinum Card, The American Express Platinum Reserve Credit Card 及 The American Express Platinum Credit Card（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可獲享優惠。優惠不適用於以美國運通於新加坡及泰國簽發的美國運通公司 / 商務卡、美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡簽賬。
3. 合資格卡會員使用合資格卡於 2025 香港美酒佳餚巡禮會場內增值品味券，可享原價 8 折優惠。
4. 優惠只限首 80,000 張品味券增值，先到先得，售完即止。
5. 優惠只適用於 2025 香港美酒佳餚巡禮會場內的美國運通增值機，不適用於其他途徑增值品味券。如合資格卡會員使用其他途徑增值品味券，差額將不會被退回。
6. 所有產品銷售均為最終銷售，且不能與任何其他優惠同時使用。
7. 所有產品數量有限，售完即止。
8. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
9. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
10. 美國運通及商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
11. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
12. 如有任何爭議，美國運通及商戶保留最終決定權。
13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
14. 其他條款及細則適用，詳情請參閱指定訂票網站。



2025 香港美酒佳餚巡禮 - 美國運通扭蛋機條款及細則

1. 美國運通扭蛋機（「推廣活動」）由 2025 年 10 月 23 日至 10 月 26 日止，包括首天及最後一天（「推廣期」）。
2. 此推廣活動只適用於持有美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）參與。
3. 美國運通商務旅遊賬戶、美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡，均不得參加此推廣活動。
4. 推廣期內，合資格卡會員持有在香港簽發的 Centurion® 卡、美國運通白金卡、美國運通半島白金卡、美國運通Explorer® 信用卡、美國運通白金信用卡、美國運通Blue Cash® 信用卡及在新加坡簽發的 The Centurion Card, The Platinum Card, The American Express Platinum Reserve Credit Card, The American Express Platinum Credit Card 需於2025 香港美酒佳餚巡禮親臨AMEX COURMET CLUB C304-C305攤位，並成功透過Amex Experiences 應用程式掃描指定二維碼，方可獲得一個代幣參與美國運通扭蛋機遊戲一次。每日名額有限，先到先得，送完即止。
5. 如果合資格卡並非在條款4列明的任何美國運通卡，合資格卡會員需向在場工作人員出示合資格卡，並填寫表格及確認電郵，方可獲得一個代幣參與美國運通扭蛋機遊戲一次。每日名額有限，先到先得，送完即止。
6. 每位合資格卡會員最多只可參與推廣活動一次和最多可從推廣活動獲得Amex Foodie Charm一個。
7. 所有獎賞不可轉讓或兌換現金、消費簽賬額、貨物或服務。所有獎賞亦不可轉讓、出售或更改。
8. 獎賞如有遺失或損壞，恕不補發。
9. 任何人士於取得或使用所獲得的獎賞（包括但不限於非直接或間接損失）而造成之損失或破損，或人身傷害，美國運通均無須負上任何責任，唯法律所不能豁免的責任除外。
10. 如對此推廣活動有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
11. 有關此推廣活動之疑問及爭議，概以美國運通之最終決定為準。
12. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。



2025 香港美酒佳餚巡禮 - 美國運通會場消費獎賞條款及細則

1. 美國運通會場消費獎賞（「消費獎賞」）由 2025 年 10 月 23 日至 10 月 26 日止，包括首天及最後一天（「推廣期」）。
2. 此消費獎賞只適用於持有美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）參與。美國運通商務旅遊賬戶、美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡，均不得參加此推廣活動。
3. 推廣期內，合資格卡會員以合資格卡即日於會場單一淨額消費滿HK\$200，並向我們的工作人員出示合資格單據，便可換領以下其中一份消費獎賞：
 - 富臨飯店富臨鮑魚一隻（現場換領）
 - 廚魔分子小籠包一粒（現場換領）
 - 雲窖醬香珍酒白酒 60ml 雪糕一杯（現場換領）
4. 推廣期內，合資格卡會員最多可換領一份消費獎賞，每日名額有限，先到先得，送完即止。所有收據被蓋印後即不可再換領消費獎賞。所有收據必須為正本實體收據，恕不接受任何影印、電子紀錄或電子收據。美國運通保留隨時更改或取消部分及全部獎品的權利。
5. 富臨飯店富臨鮑魚、廚魔分子小籠包、醬香珍酒白酒雪糕的得獎者必須於消費當天即場於相關攤位換領。
6. 所有獎賞不可轉讓或兌換現金、消費簽賬額、貨物或服務。所有獎賞亦不可轉讓、出售或更改。
7. 美國運通並非獎賞之供應商。卡會員如對該獎賞質素有任何查詢或投訴，請直接與攤位聯絡，美國運通恕不承擔任何責任。所有產品、服務、諮詢及建議均由相關攤位提供並全權負責。
8. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
9. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
10. 美國運通及商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
11. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的24小時熱線或客戶服務熱線2277 1010查詢。
12. 如有任何爭議，美國運通及商戶保留最終決定權。



13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。

2025香港美酒佳餚巡禮會場 Myicellar – 美國運通卡8折優惠條款及細則

1. 優惠期由2025年10月23日至2025年10月26日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 如要享用優惠，美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可獲享優惠。優惠不適用於以美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡及由美國運通特許發卡公司簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的運通卡簽賬。
3. 合資格卡會員使用合資格卡於2025香港美酒佳餚巡禮會場內的MyiCellar購買樽裝酒，可享8折優惠（「優惠」）。
4. 根據香港法律，不得在業務過程中，向未成年人售賣或供應令人醺醉的酒類。
5. 所有產品銷售均為最終銷售，所有產品數量有限，售完即止。
6. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
7. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
8. 美國運通及商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
9. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的24小時熱線或客戶服務熱線2277 1010查詢。
10. 如有任何爭議，美國運通及商戶保留最終決定權。
11. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
12. 其他條款及細則或適用，詳情請參閱指商戶網站。



2025香港美酒佳餚巡禮會場Market Place美國運通卡優惠條款及細則

1. 優惠期由 2025 年 10 月 23 日至 2025 年 10 月 26 日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 如要享用優惠，美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡或第三方機構簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的美國運通基本卡或附屬卡會員（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可獲享優惠。優惠不適用於以美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡簽賬。
3. 合資格卡會員以合資格卡於 2025 香港美酒佳餚巡禮會場內的 Market Place（「參與商戶」）攤位購買任何酒類商品，可享免費葡萄酒或香檳一杯 (相等於品味券一張)（「優惠」）。
4. 優惠不能與任何其他優惠同時使用，且由參與商戶及/或美國運通全權決定。
5. 所有產品數量有限，售完即止。
6. 根據香港法例，不得在業務過程中向 18 歲以下人士售賣或供應令人醺醉的酒類。
7. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
8. 因享用由參與商戶提供之優惠的產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
9. 美國運通及商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
10. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
11. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
12. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
13. 其他條款及細則或適用，詳情請參閱指商戶網站。

2025香港美酒佳餚巡禮會場 捷成飲料有限公司 美國運通卡9折優惠條款及細則

1. 優惠期由 2025 年 10 月 23 日至 2025 年 10 月 26 日，包括首尾兩天（「優惠期」）。
2. 如要享用優惠，美國運通卡會員必須於優惠期內以美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）簽發的美國運通卡或第三方機構簽發印有美國運通公司名稱、品牌或商標的美國運通基本卡或附屬卡會員（「合資格卡」，其持卡人「合資格卡會員」）全數簽賬，方可獲享優惠。優惠不適用於以美國運通商務旅遊賬戶或美國運通公司採購卡簽賬。
3. 合資格卡會員使用合資格卡於 2025 香港美酒佳餚巡禮會場內的捷成飲料有限公司（「參與商戶」）購買原價產品，可享 9 折優惠（「優惠」）。
4. 所有產品銷售均為最終銷售，且不能與任何其他優惠、折扣、促銷活動、會員優惠或優惠券同時使用同時使用。
5. 所有產品數量有限，售完即止。
6. 根據香港法例，不得在業務過程中向 18 歲以下人士售賣或供應令人醺醉的酒類。
7. 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶負責提供予卡會員。美國運通並非此優惠所提供的該等產品及 / 或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
8. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
9. 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
10. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
11. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
12. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
13. 其他條款及細則或適用，詳情請參閱參與商戶網站。

The 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival – Amex Priority Booking and HK\$50 savings on Grand Wine Tasting Pass

Terms & Conditions

1. Cardmembers must settle the payment in full with an American Express® Card issued in Hong Kong, Taiwan, Thailand or The Centurion® Card, The Platinum Card®, The American Express® Platinum Reserve Credit Card or The American Express® Platinum Credit Card issued in Singapore by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the below Promotion Period at the designated platforms to enjoy the following offers ("Offer") for the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival:
 - Offer 1 (Priority Booking): From 4pm on September 29, 2025 till 11:59pm on October 1, 2025 (HKT) or when all available tickets for Priority Booking are sold out that whichever comes first, Eligible Cardmembers can enjoy Priority Booking for the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival Passes on Klook or Trip.com ("Designated Platforms") and HK\$50 savings on Grand Wine Tasting Pass, on a first-come-first-served basis and available while stocks last.
 - Offer 2 (Online Purchase): From 10am on October 2, 2025 till 11:59pm on October 22, 2025 (HKT), Eligible Cardmembers can enjoy HK\$50 savings on Grand Wine Tasting Pass purchased online at Designated Platforms, on a first-come-first-served basis and available while stocks last.
 - Offer 3 (Onsite Purchase): From October 23, 2025 till October 26, 2025 ("Event Period"), Eligible Cardmembers can enjoy HK\$50 savings on Grand Wine Tasting Pass purchased onsite, on a first-come-first-served basis and available while stocks last.
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with an Eligible Card within the Promotion Period. Payment made with an American Express® Corporate / Business Card issued by American Express in Singapore or Thailand, the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible to enjoy the Offer.
3. The Offer is only applicable for the Grand Wine Tasting Passes sold at the designated platforms and American Express Lane, on a first-come-first-served basis and available while stocks last. If Eligible Cardmembers purchase Passes at any other channels onsite, the price difference will not be refunded.
4. Each ticket admits one person only. All tickets booked or issued cannot be cancelled, refunded or exchanged.
5. For adverse weather arrangements, please refer to the Organizer's website for further details.
6. The Participating Merchants are solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.



7. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
8. American Express and the Participating Merchants reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
9. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
10. In case of any dispute, American Express and the Participating Merchants reserve the right of final decision.
11. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
12. Other Terms & Conditions apply. Please refer to the designated website for details.

The 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival – 20% Savings on Token Top Up Onsite Terms & Conditions

1. The 20% savings on Token Top Up Onsite (“Offer”) is valid from October 23, 2025 till October 26, 2025, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with American Express Cards issued in Hong Kong, Taiwan, Thailand or The Centurion Card, The Platinum Card, The American Express Platinum Reserve Credit Card or The American Express Platinum Credit Card issued in Singapore by American Express International, Inc. (“American Express”) (“Eligible Card”, such holders, “Eligible Cardmembers”) within the Promotion Period. Payment made with an American Express® Corporate / Business Card issued by American Express in Singapore or Thailand, the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible to enjoy the Offer.
3. Eligible Cardmembers can enjoy 20% savings on Token Top Up onsite (“Offer”).
4. The Offer is limited to the first 80,000 Top Up Tokens, available while stocks last on a first-come-first-served basis.
5. The Offer is only applicable for Token Top Up at the American Express Kiosks onsite at The 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival, not applicable for any other channels. If Eligible Cardmembers Top Up Tokens at any other channels, the price difference will not be refunded.
6. All purchases made are final and the Offer cannot be combined with any other offers.
7. Products are subject to limited quantity and available while stocks last.
8. The Participating Merchants are solely responsible for all Products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the Products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
9. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
10. American Express and the Participating Merchants reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
11. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
12. In case of any dispute, American Express and the Participating Merchants reserve the right of final decision.
13. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

Other Terms & Conditions apply. Please refer to the designated website for details

2025 Hong Kong Wine & Dine Festival – Amex Capsuling Vending Machine Terms & Conditions

1. The Amex Capsule Vending Machine Activity ("Promotion") is from October 23 – 26, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. Only American Express Cardmembers who hold American Express Cards issued by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible Cards") ("Eligible Cardmember") are eligible to participate in this Promotion.
3. Any American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible for this Promotion.
4. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers who hold Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Peninsula Platinum Card, American Express Explorer® Credit Card, American Express® Platinum Credit Card, Blue Cash® Credit Card from American Express issued in Hong Kong and The Centurion Card, The Platinum Card, The American Express Platinum Reserve Credit Card, The American Express Platinum Credit Card issued in Singapore must visit the AMEX GOURMET CLUB Booth (C304-C305) at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival and scan the designated QR code through the Amex Experiences App for a token to participate in the Promotion once. Promotion is limited and available on a first-come-first-served basis while stocks last.
5. If the Eligible Card is not an American Express Card listed in Clause 4, Eligible Cardmembers must first show their Eligible Card to our staff onsite, fill in the form together with the confirmation email for a token to participate in the Promotion once. Promotion is limited and available on a first-come-first-served basis while stocks last.
6. Each Eligible Cardmember can only participate in the Promotion once and get a maximum of one Amex Foodie Charm from the Promotion.
7. All rewards are not transferable or exchangeable for cash, credit, goods or services. They are also non-transferable, non-sellable, and non-changeable
8. Any rewards lost or damaged will not be reissued.
9. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss) or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of accepting or using any of the rewards, except for any liability which cannot be excluded by law.
10. In case of any enquiry related to this Promotion, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
11. All questions or disputes shall be resolved by American Express at its absolute discretion.
12. In case of inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.



2025 Hong Kong Wine & Dine Festival – Onsite Spending Reward Terms & Conditions

1. The Onsite Spending Reward (“Promotion”) is from October 23 – 26, 2025, both dates inclusive (“Promotion Period”).
2. Only American Express Cardmembers who hold American Express Cards issued by American Express International, Inc. (“American Express”) (“Eligible Cards”) (“Eligible Cardmember”) are eligible to participate in this Promotion. Any American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible for this Promotion.
3. During the Promotion Period, upon net spending of HK\$200 onsite on the same day in a single transaction, Eligible Cardmembers need to show the eligible receipt to our staff to redeem one of the rewards below:
 - One Braised Forum Dried Abalone from Forum Restaurant (to be redeemed onsite)
 - One Bo Innovation Molecular X-Treme Xiaolongbao (to be redeemed onsite)
 - One cup of Zhenjiu Ice-cream 60ml (to be redeemed onsite)
4. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers can redeem a maximum of one reward only. The rewards are limited and on a first-come-first-served basis, available while stocks last. All stamped eligible receipts are not eligible for any further redemption. Eligible receipts refer to physical hard copy receipts. Any photocopied, digital receipts or digital records are not accepted.
5. The Braised Forum Dried Abalone, Bo Innovation Molecular X-Treme Xiaolongbao and Zhenjiu Ice-cream must be redeemed onsite at the designated booths within the same day of the spending.
6. All rewards are not transferable or exchangeable for cash, credit, goods or services. They are also non-transferable, non-sellable, and non-changeable
7. Any rewards lost or damaged will not be reissued.
8. American Express is not the supplier of any rewards. Any enquiry or complaint for the quality of the rewards provided relating thereto should be directed to the booth. American Express shall assume no liability in respect thereof. The booth is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers.
9. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss) or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of accepting or using any of the rewards, except for any liability which cannot be excluded by law.
10. American Express and the Participating Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Promotion at any time without prior notice.
11. In case of any enquiry related to this Promotion, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.



12. All questions or disputes shall be resolved by American Express at its absolute discretion.
13. In case of inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.

20% savings at MyiCellar at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival Terms & Conditions

1. The 20% savings ("Offer") is valid from October 23, 2025 till October 26, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with American Express Cards issued in by American Express International, Inc. ("American Express") ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the Promotion Period. Payment made with the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card, and Cards bearing the American Express name, brand or logo issued by partners of American Express are not eligible to enjoy the Offer.
3. Eligible Cardmembers can enjoy 20% savings on purchase of bottles of wine at MyiCellar onsite at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival ("Offer").
4. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to a minor in the course of business.
5. All purchases made are final and products are subject to limited quantity and available while stocks last.
6. The Participating Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
7. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
8. American Express and the Participating Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
9. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
10. In case of any dispute, American Express and the Participating Merchant reserve the right of final decision.
11. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
12. Other Terms & Conditions may apply. Please refer to the Participating Merchant's website for details.

Market Place onsite offer at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival Terms & Conditions

1. The Complimentary Wine or Champagne Offer ("Offer") is valid from October 23, 2025 till October 26, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with American Express Cards issued either by American Express International, Inc. ("American Express") or a third party bearing the name or trademark or service mark or logo of American Express, unless otherwise stated ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the Promotion Period. Payment made with the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card are not eligible to enjoy the Offer.
3. Eligible Cardmembers can enjoy a glass of complimentary wine or champagne (equivalent to one token) for any purchase of wine products with an Eligible Card at the Market Place ("Participating Merchant") booth onsite at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival ("Offer").
4. The Offer cannot be combined with any other offers and is given subject to the sole discretion of the Participating Merchant and/or American Express.
5. Products are subject to limited quantity and available while stocks last.
6. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to anyone who is under 18 years old in the course of business.
7. The Participating Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice offered by it to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
8. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services offered by the Participating Merchant as part of the Offer, except for any liability which cannot be excluded by law.
9. American Express and the Participating Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
10. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
11. In case of any dispute, American Express and the Participating Merchant reserve the right of final decision.
12. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
13. Other Terms & Conditions may apply. Please refer to the Participating Merchant's website for details.

Jebsen Beverage Company Limited onsite at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival Terms & Conditions

1. The 10% savings ("Offer") is valid from October 23, 2025 till October 26, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
2. To enjoy the Offer, Cardmembers must settle the payment in full with American Express Cards issued either by American Express International, Inc. ("American Express") or a third party bearing the name or trademark or service mark or logo of American Express, unless otherwise stated ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers") within the Promotion Period. Payment made with the American Express Business Travel Account or Corporate Purchasing Card are not eligible to enjoy the Offer.
3. Eligible Cardmembers can enjoy 10% savings on regular-priced products sold at Jebsen Beverage Company Limited ("Participating Merchant") onsite at the 2025 Hong Kong Wine & Dine Festival.
4. All purchases made are final and the Offer cannot be combined with any other offers, discounts, promotions, membership privileges or coupons.
5. Products are subject to limited quantity and available while stocks last.
6. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to anyone who is under 18 years old in the course of business.
7. The Participating Merchant is solely responsible for all Products, services, consultations and advice offered to Cardmembers. American Express is not the provider of any of the Products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
8. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
9. American Express and the Participating Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the Offer at any time without prior notice.
10. In case of any enquiry related to the Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
11. In case of any dispute, American Express and the Participating Merchant reserve the right of final decision.
12. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
13. Other Terms & Conditions may apply. Please refer to the Participating Merchant's website for details.